
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

VLP  
Datum 10 januari 2022 
Onderwerp Verpaupering Burgerhoutsestraat 
Portefeuillehouder College B&W 

 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Enige jaren geleden is een deel van de Burgerhoutstestraat tussen de Boulevard en de 

St. Josephstraat opgeknapt. Het tweede deel van de St. Josephstraat naar de Strausslaan is destijds 

niet aangepakt wegens een gebrek aan middelen. 

VLP Roosendaal heeft reeds meerdere malen intern geïnformeerd naar de stand van zaken van de 

aanpak van dit nog niet gerealiseerde deel. Vanuit de bewoners en uit eigen waarnemingen zien we 

nu echter een toenemende achteruitgang van de staat van het wegdek, parkeervakken en 

verwaarlozing rondom het groen. 

Daarnaast hebben we afgelopen week kunnen constaren dat bewoners problemen krijgen met hun 

riolering agv de slechte staat van het riool (gresbuis) en door de worteldruk die nu volop wordt 

geconstateerd op de parkeervakken en trottoir. 

Ook vanuit het buurtpreventie team Burgerhout vernemen we dat omwonenden zich zorgen maken 

over de achteruitgang van bovengenoemd weggedeelte. 

 

Hierover heeft onze VLP Roosendaal fractie de navolgende vragen; 

1.      Is het College op de hoogte van de toenemende achteruitgang van het weggedeelte van de 

Burgerhoutsestraat tussen de St. Josephstraat en de Strausslaan? 

2.      Wanneer staat aanpak van bovengenoemd weggedeelte nu gepland, wat gaat er dan allemaal 

aangepakt worden en hoe vindt afstemming met bewoners plaats? 

3.      Welke acties gaat het College op korte termijn ondernemen om verdere achteruitgang tegen te 

gaan? 

 

Namens de fractie van VLP,  

Wilbert Brouwers 

 

 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1.      Is het College op de hoogte van de toenemende achteruitgang van het weggedeelte van de 

Burgerhoutsestraat tussen de St. Josephstraat en de Strausslaan? 

Het college is op de hoogte van de staat van de weg. Onderzoeken worden en zijn al uitgevoerd om 

conform planning aan te kunnen vangen met de reconstructie. 

2.      Wanneer staat aanpak van bovengenoemd weggedeelte nu gepland, wat gaat er dan allemaal 

aangepakt worden en hoe vindt afstemming met bewoners plaats? 

Het riool, gas/wateraansluitingen en de weg worden conform de Beheerkalender tussen 2023 en 

2025 uitgevoerd. Deze werkzaamheden gaan ook verder dan de Burgerhoutsestraat. Zo worden de 

straten aan de zuidzijde van de Burgerhoutsestraat ook meegenomen. De bewoners die aan deze 

straten wonen worden betrokken bij de planvorming. Communicatie hierover is thans voorzien in Q2 

van 2022. 

3.      Welke acties gaat het College op korte termijn ondernemen om verdere achteruitgang tegen te 

gaan? 

Op dit moment worden onderzoeken uitgevoerd hoe de nieuwe buitenruimte eruit moet komen te zien. 

Enexis en Brabant Water zijn ook betrokken bij de werkzaamheden en de buitenruimte zal worden 

ingericht conform de uitgangspunten van Roosendaal Natuurstad. 

Als bewoners last hebben van rioleringsproblemen of wegdekproblemen, dienen zij contact op te 

nemen met de gemeente via de telefoon, webformulier of de Buiten Beter App. Indien de melding 

terecht is, nemen we ad hoc actie. Over een aantal jaar is Burgerhout Zuid weer toekomstbestendig. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 

 


